
Zápis ze zasedání osadního výboru Andělská Hora ze dne 27. 11. 2024 

Přítomni: Bouda, Čimburová, Hrbková, Hrkotová, Kačenová, Popelínská, Soldán 

Hosté: Hodaňová, Kačena, Wolfovi 

 

Info:  

- Novým členem osadního výboru Andělská Hora se stala paní Markéta 
Hrkotová 

- V soboru 30. 11. 2024 se koná adventní vyrábění a mikulášská nadílka a 
adventní vyrábění  

- Byla zakoupena nová herrnhutská hvězda na adventní výzdobu v obci 
- Na základě předchozího schválení budou v průběhu vegetačního klidu 

pokáceny jabloně na návsi a budou nahrazeny novými.  
- Informace k záměru výstavby rekreačního zařízení v bývalé „škvárovně“ 

o Byla schválena změna územního plánu s podmínkami osadního 
výboru Andělská Hora. Tedy bude zřízena pouze restaurace, nebude 
zřízeno ubytovací zařízení jakéhokoliv typu a bude dodržován zákaz 
vjezdu.  

- V příštím roce plánujeme aktualizaci informačních cedulí o Andělské Hoře, 
uvítáme návrhy na informace, které na cedulích budou. OV navrhuje 
informace:  

o historie obce 
o transbordér 
o andělohorská vyhlídka 
o betlém  
o zvýraznění zajímavých míst v mapě: Dlouhá Hora, Hamrštejn, 

muniční sklad, řopíky 
- Na jaře proběhne příprava dřeva na příští rok  

Prosíme o informace z MÚ 

- Prosíme o informace o plánované opravě cesty na Barrandov.  
- O návrh řešení neustálého vyvážení bioodpadu do lesa.  
- Prosíme o včasné informace ohledně výluky vlaků, a hlavně o informace 

ohledně uzavření přejezdu do vesnice. V tomto případě žádáme o schůzku 
vedení města s občany Andělské Hory.  



- Možnost umístění zákazové značky pro kamiony do Andělské Hory 
například na křižovatce Sipronu z důvodu otáčení kamionů u vlakového 
nádraží. (Pravděpodobně tak činí z důvodu vyhnutí se placenému úseku)  

Prosíme o opravy a údržbu 

- Nakreslení dělících čar na parkoviště 
- Opravení případně odstranění rozvodové skříně Telecomu na návsi 

naproti Bednářům 
- Umístění informační tabule o zákazu vývozu biodpadu do lesa, v současné 

době byl navezen i betonový odpad.  
- Prosíme pana Bezvodu o konzultaci místa na dětském hřišti pro umístění 

houpacího koníka 
- Prosíme o doplnění štěrku na schodech k vlaku 

 

 

V Andělské Hoře dne 1. 12. 2024  

Osadní výbor Andělská Hora 

Zápis byl odsouhlasen všemi členy OV Andělská Hora 

 


